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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 5)

Българската търговско-промишлена палата (БТПП) е против едно от предложенията за промени в Закона за
обществените поръчки (ЗОП). Според организацията с него се стеснява приложното поле на "инженеринга" като
способ за изпълнение на строителство. В свое становище по Законопроекта за допълнение на Закона за
обществените поръчки, предложен от Ивайло Мирчев ("Демократична България – Обединение") и груп... 

Равнище на регистрираната безработица в страната от 4.4%[1] отчита през ноември Агенцията по заетостта,
предава БТПП. Това е най-нискaта стойност на показателя за този месец от съществуването на
административната статистика на институцията. В динамиката на годишна база също продължава да се отчита
спад, който за този ноември е 0.4 процентни пункта. В края на месеца регистрираните безработни в бюра... 

Председателят на Българската търговско-промишлена палата (БТПП) Цветан Симеонов проведе работна среща с
ректора на Висшето училище по застраховане и финанси (ВУЗФ) проф. д.ю.н. Борис Велчев и заместник-ректора
проф. д.н. Евгени Евгениев. На срещата бе направен преглед на дългогодишното сътрудничество между Палатата и
Висшето училище. Бе обсъдена и възможност за участие на БТПП по линия на социално... 

Заглавие: БТПП е против промяна в ЗОП – драстично се стеснява приложното поле на "инженеринга"

Дата: 20.12.2022 09:01
Медия: 1 към 1

Заглавие: Регистрираната безработица остава рекордно ниска за ноември

Дата: 19.12.2022 23:55
Медия: Видин вест

Заглавие: БТПП и ВУЗФ разширяват партньорството си с цел качествена наука

Дата: 19.12.2022 18:34
Медия: Банкеръ

Заглавие: БТПП е против предложение за промени в ЗОП, с което според организацията драстично се стеснява
приложното поле на "инженеринга"

Дата: 19.12.2022 15:07
Медия: Българска телеграфна агенция

https://1kam1.com/btpp-e-protiv-promyana-v-zop-drastichno-se-stesnyava-prilozhnoto-pole-na-inzheneringa/
http://vidinvest.com/2022/12/19/%D1%80%D0%B5%D0%B3%D0%B8%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B8%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B1%D0%B5%D0%B7%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%B8%D1%86%D0%B0-%D0%BE%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D1%80/
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https://www.bta.bg/bg/news/economy/379066-btpp-e-protiv-predlozhenie-za-promeni-v-zop-s-koeto-spored-organizatsiyata-dras


Българската търговско-промишлена палата (БТПП) е против едно от предложенията за промени в Закона за
обществените поръчки (ЗОП), с което според организацията се стеснява приложното поле на "инженеринга" като
способ за изпълнение на строителство, съобщиха от Палатата. В свое становище по Законопроекта за допълнение
на Закона за обществените поръчки, предложен от Ивайло Мирчев ("Демократична Българи... 

Предстои актуализиране на двустранното Споразумение за сътрудничество Председателят на Българската
търговско-промищлена палата проведе работна среща с ректора на Висшето училище по застраховане и финанси
(ВУЗФ) проф. д.ю.н. Борис Велчев и заместник-ректора проф. д.н. Евгени Евгениев. На срещата бе направен
преглед на дългогодишното сътрудничество между Палатата и Висшето училище и бе обсъдена въ... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
9)

В газохранилището ни в Чирен бяха нагнетени количества газ на високи цени. Тях ползваме сега - през зимния
сезон, заяви министърът на енергетиката Росен Христов по Нова телевизия. Той обясни, че в Брюксел борбата е
била за по-нисък таван за цената на газа, въпреки че имало държави членки на ЕС като Нидерландия, която
искала 275 евро таван. Все пак бе приет таван от 180 евро. За България се надявам... 

Започна строителството на нов цех за обработка на метал към русенската фирма "Мегапрофил ИГ", част от
"Интерком Груп"ООД. Действащият производствен капацитет е над 100 000 тона, а стартиралата инвестиция е на
стойност над 25 млн. лв. Тя включва закупуването на земя и изграждането на инфраструктура на над 26 000 кв.м.,
построяване на производствени и складови площи на 15 000 кв.м. и инвестиции в но... 

Лукойл България" се очаква да внесе до края на седмицата авансово в бюджета до 100 млн. лв. върху свръхпечал
бата си. Това съобщи пред журналисти Росица Велкова, министър на финансите. В отговор на въпрос тя посочи, че
не й е известно да има промяна в позицията на компанията, която доскоро не плащаше данъци в България, но
през ноември на съвместна пресконференция с кабинета в Ми... 

Заглавие: БТПП активизира партньорството си с Висшето училище по застраховане и финанси ( ВУЗФ )

Дата: 19.12.2022 15:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Росен Христов: Ще задържим цената на газовия микс с купуване от борсата

Дата: 20.12.2022 09:03
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: Русенският производител на стоманени профилни тръми "Мегапрофил ИГ" разширява
производството си

Дата: 20.12.2022 08:21
Медия: Списание Enterprise

Заглавие: "Лукойл" се очаква да внесе 100 млн. лв. авансов данък свръхпечалба

Дата: 20.12.2022 07:38
Медия: Вестник Земя

Заглавие: Втората програма за бизнеса по Плана за възстановяване предизвика фурор

Дата: 20.12.2022 09:00
Медия: Economic

https://www.bcci.bg/news/19231
https://www.dotbg.bg/article/13353313
https://enterprise.bg/econimics-and-business/rusenskiyat-proizvoditel-na-stomaneni-profilni-trami-megaprofil-ig-razshiryava-proizvodstvoto-si
https://zemianews.bg/index.php/ikonomika-3/103748-%E2%80%9C%D0%BB%D1%83%D0%BA%D0%BE%D0%B9%D0%BB%E2%80%9C-%D1%81%D0%B5-%D0%BE%D1%87%D0%B0%D0%BA%D0%B2%D0%B0-%D0%B4%D0%B0-%D0%B2%D0%BD%D0%B5%D1%81%D0%B5-100-%D0%BC%D0%BB%D0%BD-%D0%BB%D0%B2-%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%BE%D0%B2-%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D1%8A%D0%BA-%D1%81%D0%B2%D1%80%D1%8A%D1%85%D0%BF%D0%B5%D1%87%D0%B0%D0%BB%D0%B1%D0%B0.html
https://www.economic.bg/bg/a/view/vtorata-programa-za-biznesa-po-plana-za-vyzstanovjavane-predizvika-furor


Заявеното финансиране от микро-, малки и средни компании надхвърли четири пъти бюджетаНационален план
за възстановяване 18:00 Бюджет и финанси Политици и администрация – големите рискове пред Плана за
възстановяване Политика Депутатите поставиха под риск 1.4 млрд. лв. по Плана за възстановяване Парламентът
може и да се бави с приемането на законите, необходими за второто плащане по Плана за възста... 

Вижте ръководителите в кои сектори получават най-високи възнаграждения в БългарияРъководителите на
центрове за разработка в технологичния и финансовия сектор са с най-висока абсолютна стойност на годишна
фиксирана заплата. Това сочи годишното проучване на БЕСА (Българската Екзекютив Сърч Асоциация) на
тенденциите на пазара на труда. През октомври 2022 те разглеждат как са се променили възнагражден... 

Авансов данък в размер на 90 милиона лева е превел "Лукойл" в държавния бюджет на България, Това съобщи
пред журналисти вицепремиерът Христо Алексиев. Той поясни, че това представлява данък общ доход, както и 73
милиона във връзка с регламента със свръхпечалбите. Алексиев припомни, че през миналата седмица
компанията е взела решение на Надзорния съвет да премести цялата си икономическа дейност от ... 

ИКТ индустрията, в която софтуерният сектор е водещ, има амбицията в следващите пет години да заеме първото
място по приходи в българската икономика. Това обаче няма да сe случи, ако осигуряването на таланти за
индустрията не стане тотален приоритет. Това обявиха от БАСКОМ при представянето на традиционния годишен
доклад БАСКОМ Барометър. То се състоя в присъствието на мениджърите на софтуерните к... 

Гигантската програма за субсидиране на бизнеса чрез покриване на сметките за ток на общо основание е
истинският проблем в бюджета, а не толкова пенсиите и ръстът на минималната заплата. За това алармираха
икономистите Георги Ангелов и Лъчезар Богданов по време на представянето на 19-я "алтернативен" бюджет на
Института за пазарна икономика (ИПИ). Всяка година неправителствената организация предста... 

Пипнаха 75 ресторанта и заведения, 70 супермаркета, 29 хотела и къщи за гости да крадат
ток"Електроразпределителни мрежи Запад" АД извърши 95 000 проверки за кражби на електроенергия през 2022
г. Това е с близо 40% повече спрямо 2021 г. От януари 2022 г. до момента е дотаксувана електроенергия в размер

Заглавие: Ето какви заплати получават топ мениджърите у нас

Дата: 20.12.2022 10:06
Медия: Economy

Заглавие: "Лукойл" е превел 90 милиона лева авансов данък в бюджета на България

Дата: 20.12.2022 13:21
Медия: Гласове

Заглавие: ИКТ секторът 7,34 млрд. лв. приходи на 2022 г.

Дата: 20.12.2022 13:15
Медия: Economynews

Заглавие: Нефтозаводът получава най- много държавни пари за скъпия ток

Дата: 20.12.2022 12:37
Медия: Uniconbg.com

Заглавие: ЕРМ Запад: Кражбите на ток за 2022 г. са колкото потреблението на Перник за 2 месеца

Дата: 20.12.2022 13:32
Медия: Bulgaria ON AIR

https://www.economy.bg/management/view/53280/Eto-kakvi-zaplati-poluchavat-top-menidzhyrite-u-nas-
https://glasove.com/politika/lukoyl-e-prevel-90-miliona-leva-avansov-danak-v-byudzheta-na-balgariya
http://www.economynews.bg/%D0%B8%D0%BA%D1%82-%D1%81%D0%B5%D0%BA%D1%82%D0%BE%D1%80%D1%8A%D1%82-734-%D0%BC%D0%BB%D1%80%D0%B4-%D0%BB%D0%B2-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D1%85%D0%BE%D0%B4%D0%B8-%D0%BD%D0%B0-2022-%D0%B3-news106409.html
https://uniconbg.com/post/75756-neftozavodut-poluchava-nai-mnogo-durjavni-pari-za-skupia-tok.html
https://www.bgonair.bg/a/166-kriminalno/289496-erm-zapad-krazhbite-na-tok-za-2022-g-sa-kolkoto-potreblenieto-na-pernik-za-2-mesetsa


на над 22 млн. киловатчаса – повече от потреблението на град като Перник за два месеца. Общо 86... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

Работниците и служителите, които ще полагат труд на официални празници, трябва да получат минимум двойна
надница, напомнят от Изпълнителна агенция "Главна инспекция по труда". Размерът на заплащането става
четворен, ако трудът в тези дни е и извънреден, тъй като той също се заплаща със 100% увеличение, пише Lupa.bg
Съгласно Кодекса на труда официални празници са 24-ти, 25-и и 26 декември, както и ... 

Депутатите от парламентарната социална комисия оставиха в ръцете на правителството да определи размера на
минималната работна заплата за 2023 година. По предложение на ГЕРБ-СДС отпадна текста от приетия на първо
четене проект за промени в Кодекса на труда, който предвиждаше Министерски съвет да определи минималната
заплата за догодина, като тя не може да е по-малка от 50 на сто от средната брутна ... 

Очертава се депутатите да забъркат сериозна каша с минималната работна заплата. Социалната комисия към
парламента разглежда четири различни предложения за минимална работна заплата през 2023-та година. В
началото на декември пленарна зала одобри на първо четене минималната заплата догодина да бъде 50
процента от средната брутна заплата от предходната. Това се изчислява на 850 лева, съобщава Нова. ... 

Работодателите и синдикатите се оказаха на две различни позиции по отношение на промяната на трудовите
книжки с електронни досиета, става ясно от становища на КНСБ и Асоциация на индустриалния капитал в
България по промени в Кодекса на труда.Те предвиждат електронен трудов запис да замени трудовата книжка, а
Агенция по заетостта да поддържа национален регистър на заетостта, който съдържа електронн... 

Депутатите от парламентарната социална комисия оставиха в ръцете на правителството да определи размера на
минималната работна заплата за 2023 година. По предложение на ГЕРБ-СДС отпадна текста от приетия на първо
четене проект за промени в Кодекса на труда, който предвиждаше Министерски съвет да определи минималната

Заглавие: Работата по празници се заплаща двойно

Дата: 20.12.2022 09:04
Медия: Мироглед

Заглавие: Социалната комисия в НС остави на правителството да определи минималната заплата за 2023 г.

Дата: 20.12.2022 13:36
Медия: Българско национално радио

Заглавие: Депутатите обсъждат четири варианта за увеличение на минималната заплата

Дата: 20.12.2022 13:34
Медия: Любословие

Заглавие: Работодатели и синдикати с противоречиви становища за въвеждането на електронната трудова
книжка

Дата: 20.12.2022 11:04
Медия: Пловдив 24

Заглавие: Социалната комисия в НС остави на правителството да определи минималната заплата за 2023 г.

Дата: 20.12.2022 14:07
Медия: Novini.site

http://mirogled.com/bg/news-view/rabotata-po-praznitsi-sie-zaplashcha-dvoino
https://bnr.bg/post/101753659/socialnata-komisia-v-ns-ostavi-na-pravitelstvoto-da-opredeli-minimalnata-zaplata-za-2023-g
https://luboslovie.bg/2022/12/20/%D0%B4%D0%B5%D0%BF%D1%83%D1%82%D0%B0%D1%82%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BE%D0%B1%D1%81%D1%8A%D0%B6%D0%B4%D0%B0%D1%82-%D1%87%D0%B5%D1%82%D0%B8%D1%80%D0%B8-%D0%B2%D0%B0%D1%80%D0%B8%D0%B0%D0%BD%D1%82%D0%B0/
https://www.plovdiv24.bg/novini/Bylgaria/Rabotodateli-i-sindikati-s-protivorechivi-stanovishta-za-vuvezhdaneto-na-elektronnata-trudova-knizhka-1503706
https://novini.site/sotsialnata-komisiya-v-ns-ostavi-na-pravitelstvoto-da-opredeli-minimalnata-zaplata-za-2023-g/


четене проект за промени в Кодекса на труда, който предвиждаше Министерски съвет да определи минималната
заплата за догодина, като тя не може да е по-малка от 50 на сто от средната брутна ... 

Народните представители в парламента приеха на второ четене промени в определянето на минималната
работна заплата за следващата година. Депутатите от комисията по труда, социалната и демографската политика
приеха на второ четене промени, с които се определя размерът на брутната минимална работна заплата за
догодина. Това стана с гласуваното на второ четене на изменение, предложено от Деница Сачева... 

"Това, което става вътре, е абсурд. По предложение на ГЕРБ и с подкрепата на "Продължаваме промяната" и
"Български възход", увеличение на минималната работна заплата от 2023 г. няма да има." Това заяви лидерът на
БСП Корнелия Нинова след заседание на социалната комисия в парламента. Нинова обясни в какво се състои
абсурдът на приетото предложение: "Първо - от 1-ви септември догодина Министерски съ... 

"Български пощи" протестират заради ниското заплащанеПротестът в "Български пощи" заради ниското
заплащане засега е символичен, но може да прерастне в ефективен. В момента преговорите не вървят, обясни
пред БНР Ася Атанасова, която е председател на Стачния комитет към Федерация "Съобщения" в КТ "Подкрепа".
"На последните срещи поискахме достойно увеличение на заплатите. През юни те бяха увеличени ... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 18)

Инфлацията в Европа продължава упорито да притиска домакинствата, което увеличава социално недоволство и
напрежението в обществото. През последните месеци стачките и протестите станаха обичайно явление за
повечето страни на континента, а правителствата се видяха принудени да вземат разнообразни извънредни мерки
в подкрепа на хората. Какво пък правят компаниите, за да подкрепят служителите си, обоб... 

Във финансово отношение изминалата година беше лоша за повечето държави. Инфлацията от 10% на годишна
база намали доходите на домакинствата. Световните фондови пазари се сринаха с 15%. Инвестициите намаляха.

Заглавие: Важно решение в НС: Приеха промени за размера на минималната работна заплата

Дата: 20.12.2022 13:55
Медия: Нова Варна

Заглавие: Корнелия Нинова: ГЕРБ и ПП сътвориха абсурд. Няма да има увеличение на минималната работна
заплата от 2023 г.

Дата: 20.12.2022 13:52
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Ще има ли кой да изплати пенсиите през януари

Дата: 20.12.2022 13:45
Медия: Pariteni

Заглавие: Какво правят компаниите в Европа, за да помогнат на служителите си да се справят с поскъпването
на живота

Дата: 20.12.2022 09:05
Медия: Пирин press

Заглавие: Кои държави се представиха най-добре и най-зле икономически тази година?

Дата: 20.12.2022 08:38
Медия: Дебати

https://novavarna.net/2022/12/20/%D0%B2%D0%B0%D0%B6%D0%BD%D0%BE-%D1%80%D0%B5%D1%88%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%B2-%D0%BD%D1%81-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%B5%D1%85%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D0%B8-%D0%B7%D0%B0-%D1%80%D0%B0/
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/oficial-messages/379579-korneliya-ninova-gerb-i-pp-satvoriha-absurd-nyama-da-ima-uvelichenie-na-minima
https://www.pariteni.bg/novini/pari/shte-ima-li-koj-da-izplati-pensiite-prez-ianuari-244723
https://pirinpress.com/%D0%BA%D0%B0%D0%BA%D0%B2%D0%BE-%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D1%8F%D1%82-%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%BF%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B2-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D0%BF%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%B4%D0%B0/
https://debati.bg/koi-darzhavi-se-predstaviha-nay-dobre-i-nay-zle-ikonomicheski-tazi-godina/


И все пак, някои държави са се справили доста добре с икономическите предизвикателства. Изданието The
Economist събира данни по пет икономически и финансови показателя – БВП, инфлация, ширина ... 

Председателят на Народното събрание Вежди Рашидов свиква извънредно заседание на парламента днес от
13:00 часа. Заповедта беше прочетена от трибуната на парламента в петък. В дневния ред, публикуван на сайта на
парламента, е първото четене на Законопроект за контрол за прилагане на дерогацията за закупуването, вноса
или трансфера на суров нефт, превозван по море, и на нефтопродукти с произход от Р... 

Европейската комисия одобри Програмата "Развитие на регионите", която предоставя над 1.8 милиарда евро за
инвестиции в България. В основата й стои нов интегриран териториален подход, който предоставя на
регионалните и местните власти възможността да планират и приоритизират инвестициите в съответствие със
своите нужди и планове за развитие, както и да сключват партньорства на местно равнище с разл... 

Парламентарната социална комисия ще обсъди на извънредно заседание четири законопроекта с предложения
за промени в Кодекса на труда между първо и второ четене. На 8 декември в пленарната зала беше одобрен на
първо четене внесен от Корнелия Нинова и група народни представители проект за изменения в Кодекса, според
които минималната работна заплата за следващата календарна година не може да е по-мал... 

Това показва проучване на "Алфа Рисърч" по поръчка на финансовото министерство. Огромният проблем е, че
хората не знаят как ще се превалутират левовете в евро. Не знаят и към кого да адресират сигнали за измама.
Курсът на финансовото министерство обаче остава непроменен – на 1 януари 2024 г. да сме със сменена валута.
Очаква се през февруари да бъде публикуван за обществено обсъждане закон за евро... 

Хората се страхуват от повишаване на цените от търговците Бизнесът е по-оптимистично настроен към единната
европейска валута Много хора не знаят какво предстои Всеки втори българин не иска да влезем в еврозоната.
Голяма част от хората не знаят какво да очакват, ако започнем да пазаруваме с евро в магазините в страната.
Представителите на бизнеса имат по-позитивни очаквания от хората по отношение н... 

Заглавие: Парламентът ще заседава извънредно от 13:00 часа

Дата: 20.12.2022 08:07
Медия: WOW Media

Заглавие: Програма "Развитие на регионите" 2021-2027 одобрена

Дата: 20.12.2022 07:10
Медия: Economynews

Заглавие: Обсъждат четири предложения за увеличаване на МРЗ

Дата: 20.12.2022 09:22
Медия: Под тепето

Заглавие: 50% от обществото е скептично към приемането на еврото, а 32% подкрепят смяната на валутата

Дата: 20.12.2022 09:05
Медия: Пирин press

Заглавие: Всеки втори не иска да плаща в евро

Дата: 20.12.2022 08:30
Медия: Труд

https://wow-media.bg/2022/12/20/%D0%BF%D0%B0%D1%80%D0%BB%D0%B0%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D1%82%D1%8A%D1%82-%D1%89%D0%B5-%D0%B7%D0%B0%D1%81%D0%B5%D0%B4%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D0%B8%D0%B7%D0%B2%D1%8A%D0%BD%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%BD%D0%BE-%D0%BE/
http://www.economynews.bg/%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%B0-%E2%80%9E%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%B2%D0%B8%D1%82%D0%B8%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D1%80%D0%B5%D0%B3%D0%B8%D0%BE%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5%E2%80%9C-2021-2027-%D0%BE%D0%B4%D0%BE%D0%B1%D1%80%D0%B5%D0%BD%D0%B0-news106420.html
https://podtepeto.com/bulgaria/obsazhdat-chetiri-predlozheniya-za-uvelichavane-na-mrz/
https://pirinpress.com/50-%D0%BE%D1%82-%D0%BE%D0%B1%D1%89%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%B5-%D1%81%D0%BA%D0%B5%D0%BF%D1%82%D0%B8%D1%87%D0%BD%D0%BE-%D0%BA%D1%8A%D0%BC-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%B5%D0%BC%D0%B0%D0%BD/
https://trud.bg/%D0%B2%D1%81%D0%B5%D0%BA%D0%B8-%D0%B2%D1%82%D0%BE%D1%80%D0%B8-%D0%BD%D0%B5-%D0%B8%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D0%B4%D0%B0-%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%89%D0%B0-%D0%B2-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE/


Цените на петрола се понижиха в ранната търговия във вторник, подкрепени от по-слабия долар и плановете на
САЩ за възстановяване на запасите от петрол, предаде Ройтерс. Печалбите обаче бяха ограничени от
несигурността относно въздействието на нарастващите случаи на COVID-19 в Китай. Към 9:00 часа българско
време сортът Брент поскъпна с 0,48 долара, или 0,60%, до 80,28 долара за барел, следвайки ръ... 

Икономисти призоваха българите към разумно потребление, тъй като по данни годишно в България се изхвърлят
около 700 тона хранителни продукти 42,4% от българите ще се справят с разходите по празниците, а 43,3%
посочват, че ще им е трудно. Това показват данните от системата Ноllеr live, чрез която зрителите на bTV могат да
дават своето мнение. Най-голяма част от гласувалите твърдят, че ще харчат ра... 

Сделките с тристайни апартаменти в София са в много широк диапазон, като цените варират от 120 хил. до 300
хил. евро, пише в анализ на консултантска компания на пазара на имоти, пише Труд бг. Основните фактори, които
влияят върху цените, са състоянието на имота, районът в който се намира, етапът на строителство, включено ли е
паркомясто и т.н. Най-търсени в столицата са тристайните и двустайните ж... 

Сред балканските страни няма държава, която да не осъди руската агресия срещу Украйна, започнала на 24
февруари тази година. И докато в това позицията им изглежда необичайно еднопосочна, всяка от страните от
региона има свои специфики и нюанси в отношението си към войната, обусловени от собствената си външна
политика и интереси. Най-явен пример за това е Сърбия, която традиционно поддържа близки о... 

Трябва ли да се увеличи здравната вноска, за да се подобри качеството на здравеопазването. Този въпрос беше
поставен на политиците от експерти и бизнес в сферата на Здравеопазването по време на годишното събитие
Powers Summit 2022. Категорично ГЕРБ е за запазване на размера на здравната вноска от 8%, коментира проф.
Костадин Ангелов – депутат от ГЕРБ. "България има сравнително добър достъп до здра... 

Заглавие: Цените на петрола се повишават на фона на по-слабия долар

Дата: 20.12.2022 09:10
Медия: Мениджър

Заглавие: Българите възнамеряват да харчат разумно по празниците

Дата: 20.12.2022 09:15
Медия: Dunavmost

Заглавие: Цените на имотите откачиха: Никога няма да изкарате пари за 3-стаен в София

Дата: 20.12.2022 08:09
Медия: Политиката

Заглавие: Балканите – единни срещу руската инвазия в Украйна, но разединени в детайлите

Дата: 19.12.2022 14:49
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Партиите против увеличаване за здравната вноска, настояват "Здравеопазването" да не се
политизира

Дата: 20.12.2022 12:54
Медия: ВерсиЯ.бг

Заглавие: МВФ одобри програма за икономически мониторинг над Украйна

Дата: 20.12.2022 12:07

https://manager.bg/%D0%B5%D0%BD%D0%B5%D1%80%D0%B3%D0%B5%D1%82%D0%B8%D0%BA%D0%B0/cenite-na-petrola-se-povishavat-na-fona-na-po-slabia-dolar
https://www.dunavmost.com/novini/balgarite-vaznameryavat-da-harchat-razumno-po-praznitsite
https://politikata.net/533111/
https://www.bta.bg/bg/news/balkans/375050-balkanite-edinni-sreshtu-ruskata-invaziya-v-ukrayna-no-razedineni-v-detaylite
http://www.versia.bg/2011-03-11-19-22-20/3-2011-03-09-08-53-43/65818-2022-12-20-10-54-56
https://novini.site/mvf-odobri-programa-za-ikonomicheski-monitoring-nad-ukrajna/


Международният валутен фонд съобщи, че е одобрил програма за икономически мониторинг за Украйна, която
може да помогне на Киев да осигури финансиране от донори, тъй като разкъсаната от война страна се нуждае от
над 40 милиарда долара тази година. Програмата за мониторинг "е предназначена да помогне на Украйна да
поддържа стабилност и да катализира донорско финансиране на фона на много големи нужди... 

В Европа и Северна Америка се наблюдава недостиг на ключовия антибиотик амоксицилин и други лекарства, тъй
като нарастващите заболявания, особено сред децата, са увеличили търсенето на лекарства. Болниците в много
страни са подложени на натиск от нарастващия брой заболявания, включително така наречената "тройна
епидемия" от Covid-19, грип и респираторно-синцитиален вирус (RSV), който причинява бро... 

Ако България пропусне този шанс за присъединяване към еврозоната, ще мине още едно поколение, а може би и
никога вече няма да бъде на дневен ред този въпрос, смята икономистът Няма никакви обективни причини хората
да се притесняват от членството на България в еврозоната. То ще донесе много ползи на всички – най-малкото,
защото всички ще забогатеем значително, след като цената на активите на българ... 

Най-големите нарушители на територията на ЕРП-то са ресторанти, супермаркети и офисиЕРМ Запад извърши 95
000 проверки за кражби на електроенергия през 2022 г., което е с близо 40% повече спрямо 2021 г. Над 200 екипа
работят непрекъснато, включително в малките часове на денонощието, както и през празничните и почивните дни.
Активните проверки ще продължат и през предстоящите коледни и новогодишни п... 

От 1998 г., откакто Алфа Рисърч следи този индикатор, нивото на личен оптимизъм (34%) е третото най-ниско след
икономическата криза от 2009 -2011 г.Близо 60 на сто от българите очакват, че следващата година ще бъде по-
лоша за страната ни. Това каза Боряна Димитрова, управител на агенция "Алфа рисърч" по време на Powers
Summit – иновативна платформа за градивен, оперативен диалог, лице в лице между... 

Медия: Novini.site

Заглавие: ГЛАД ЗА ЛЕКАРСТВА: Недостиг на антибиотици в Европа и Америка

Дата: 20.12.2022 13:44
Медия: Телеграф

Заглавие: Икономист: Мълчанието на правителството за еврото подхранва притесненията на хората

Дата: 20.12.2022 13:33
Медия: Днес News

Заглавие: Електрохолд пропищя: За година е откраднат ток колкото харчи Перник за 2 месеца

Дата: 20.12.2022 13:00
Медия: Новините под лупа

Заглавие: "Алфа Рисърч": Близо 60 на сто от българите очакват, че следващата година ще бъде по-лоша за
страната ни

Дата: 20.12.2022 12:37
Медия: Breaking.bg

Заглавие: Младите намериха нов начин да си купуват луксозни стоки - като живеят с родителите си

Дата: 20.12.2022 14:00
Медия: Булевард България

https://telegraph.bg/svetat/novini/glad-za-lekarstva-nedostig-na-antibiotici-v-evropa-i-amerika.-proizvoditelite-na-medikamenti-ne-vizhdat-finansovi-stimuli-362061
https://dnesnews.bg/%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D1%81%D1%82-%D0%BC%D1%8A%D0%BB%D1%87%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB%D1%81%D1%82%D0%B2/
https://lupa.bg/news/elektrohold-propishtya-za-godina-e-otkradnat-tok-kolkoto-harchi-pernik-za-2-meseca_212223news.html
https://breaking.bg/novini/alfa-risarch-blizo-60-na-sto-ot-balgarite-ochakvat-che-sledvashtata-godina-shte-bade-po-losha-za-stranata-ni/
https://boulevardbulgaria.bg/articles/mladite-namirat-nov-nachin-da-si-kupuvat-skapi-chasovnitsi-i-chanti-kato-zhiveyat-s-mama-i-tatko


Инфлацията не може да спре младежите от нови скъпи покупки. Въпреки кризата, те успяват да се сдобиват с
луксозни стоки, оказва се, благодарение на съжителството с родителите им. Това е изводът от доклад на една от
най-големите инвестиционни банки на Уол Стрийт - Morgan Stanley. Инфлацията и нарастващите разходи за живот
принуждават все повече младежи да се върнат вкъщи при родителите си, разказва... 
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